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INTERPELACJA 177/2022 
 
 
 
 
Sprawa:  podcięcie gałęzi drzew w pasie chodnika ul. Szczecińskiej 
 
 
 
 
W związku z otrzymanym zgłoszeniem od  mieszkańców proszę o podcięcie                 

gałęzi drzew zlokalizowanych w pasie chodnika w ulicy Szczecińskiej- dzielnica 

Lisiniec. 

Przedmiotowe  drzewa przez  silnie rozrośnięte korony stwarzają utrudnienia natury 

komunikacyjnej tj. piesi poruszający się tą ulicą  mają zawężoną trasę przejścia, a 

dodatkowo osoby wysokie muszą się schylać chcąc bezpiecznie przejść.  

Proszę o sprawdzenie opisanej sytuacji i podjęcie przez powołane do tego służby   

odpowiednich czynności. 
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